
Z á p i s n i c a  

z rokovania Obecného zastupiteľstva v Smrdákoch konaného  dňa 12.12.2019 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Ingrid Tripšanská, privítala všetkých 

prítomných poslancov, pani kontrolórku a hostí.  

Podľa prezenčnej listiny je dnešné rokovanie uznášania schopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná 

väčšina poslancov obecného zastupiteľstva.  

Prítomní poslanci obecného zastupiteľstva- Igor Denkoci, Ladislav Vadovič, Viera Ježová, Ing. Stanislav 

Perička, Ing. Ferdinand  Antálek, Mgr. Miroslava Poláková, Ing. Ondrej Bederka   

Za zapisovateľku starostka  určila pani Mgr. Miroslavu Smoleňákovú- pracovníčku OcÚ. 

Za overovateľov určujem:  pána Ladislava Vadoviča a pána  Igora Denkociho. 

Program rokovania obecného zastupiteľstva  je nasledovný: otvorenie, schválenie rozpočtu na rok 

2020, schválenie VZN na rok 2020, vymenovanie inventarizačných komisií, určene výšky príspevku do 

fondu opráv a údržby, prerokovanie domového poriadku v nájomných bytoch, plán činnosti hlavého 

kontrolóra, rôzne, diskusia, záver.    

Nikto z prítomných nemal  doplňujúci návrh k programu OZ a tak starostka obce Ingrid Tripšanská 

dala hlasovať, kto je za to, aby sa dnešné rokovanie OZ riadilo týmto programom. 

 

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

Starostka konštatovala, že rokovanie OZ sa bude riadiť daným programom. 

1. Otvorenie- uskutočnené 

 

2. Schválenie rozpočtu na rok 2020  

   Starostka poslancov informovala, že návrh podrobného rozpočtu na rok 2020 bol a je vyvesený aj 

na úradnej tabuli a zverejnený na webovej stránke obce Smrdáky.  

Rozpočet je zostavený ako vyrovnaný, teda príjmová a výdavková časť sú rovnaké.  

Príjmová časť: 675 000,-€ 

 bežné príjmy ... 547 425,-€ 

 kapitálové príjmy ... 20 000,-€ 

 príjmové finančné operácie ... 107 575,-€ 

Výdavková časť:  675 000,-€ 

 bežné výdavky ... 544 915,-€ 

 kapitálové výdavky ... 103 985,-€ 

 finančné operácie ... 26 100,-€ 

 

  Starostka poslancom pripomenula, že rozpočet je materiál, ktorý sa môže upravovať a meniť  

formou úprav rozpočtu.  Starostka  vyzvala kontrolórku pani Slovákovú, aby k rozpočtu prečítala svoje 

stanovisko k návrhu rozpočtu obce Smrdáky na rok 2020. Stanovisko je  súčasťou tejto zápisnice.  
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Starostka zároveň pri tomto bode poslancom prečítala mail od pani Mgr. Michaely Skalovej, ktorá je 

zvolená zástupkyňa rodičov MŠ Smrdáky. Mail sa týkal nevyhovujúcich priestorov umývarne 

a školského dvora. Starostka pani Skalovej odpíše –list bude priložený k zápisnici. Tieto opravy by si 

vyžiadali značný finančný obnos- hlavne oprava umývarky a momentálne sa nevie odhadnúť do akej 

miery, preto zatiaľ informácia len orientačne.  

 

Poslanci nemali k rozpočtu ani s správe žiadne pripomienky  a tak prijali      

  

U Z N E S E N I E  č. 23/2019 

 

v ktorom schvaľujú rozpočet na rok 2020.  Rozpočet je súčasťou zápisnice. 

 

Ďalej poslanci vzali na vedomie aj zostavenie rozpočtu na roky 2021,2022. Ide zároveň len 

o informatívne rozpočty, tieto sú tiež prílohou zápisnice.   

 

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

Uznesenie bolo schválené trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

 

 

3. Schválenie VZN na rok 2020 

VZN sa týka miestnych daní z nehnuteľností. VZN je  súčasťou danej zápisnice. Súčasťou zápisnice je 

aj návrh na úpravu výšky jednotlivých daní. Starostka poslancov informovala, že PLK Smrdáky sa 

znižovala sadzba dane zo stavieb za stavby na ostatnú podnikateľskú činnosť na 3,960 €/m2. Úprava 

sa týka nutnosti odstránenia nesúladu medzi najnižšou a najvyššou sumou, ktorá nesmie presiahnuť 

desať- násobok.  

Starostka obce poslancov informovala, že obecné zastupiteľstvo by malo reagovať   na neustále sa 

zvyšovanie počtu kompetencií , nakoľko vláda na obce prenáša množstvo kompetencií  

nepopulárnym opatrením a to k zvyšovaniu daní.  

Jednotlivé navýšenia:  

 0,200€/m2 za stavby na bývanie a ostatné stavby, ktoré majú doplnkovú funkciu pre hlavnú 

stavbu a ich výmera nepresahuje 25 m2 

 0,200€/m2 za stavby rekreačných a záhradkárskych chát a domčekov na individuálnu 

rekreáciu 

 0,200€/m2 za ostatné stavby neuvedené vyššie 

 daň z bytov 0,200€/m2 

 ostatné sadzby dane sa nemenia 

 

Poslanci hlasovaním prijali     

 

U Z N E S E N I E č. 24/2019 

 

v ktorom schvaľujú VZN o miestnych poplatkoch pre rok 2020.  

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 
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Ďalším VZN na schválenie je VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady.  Starostka informovala, že sa k výške poplatku stretli aj na klube starostov okresu Senica 

a naša  obec má jedny z najnižších poplatkov za smeti. 

 Tento rok bola suma 19€/osoba,budúci rok starostka obce navrhla výšku poplatku 24,-€/osoba.  

 

Poslanci hlasovaním prijali       

U Z N E S E N I E  č. 25/2019 

 

v ktorom schvaľujú VZN o miestnom  poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  pre 

rok 2020.  

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Ostatné VZN zostávajú naďalej v platnosti bezo zmien.  

 

 

4. Vymenovanie inventarizačných komisií 

V tomto bode sa zastupiteľstvo venovalo zloženiu a vymenovaniu Ústrednej inventarizačnej komisie 

a dielčích inventarizačných komisií na jednotlivé strediská.  Starostka prítomným poslancom následne 

prečítala návrh:  

Ústredná inventarizačná komisia 

 predseda ... Igor Denkóci 

 členovia ... Bc. Eva Milotová, Mgr. Miroslava Smoleńáková, Ing. Zlatica Slováková 

 

Dielčie inventarizačné komisie 

 objekt inventarizácie: Správa obecného úradu 

o  predseda ... Igor Denkóci 

o  členovia ... Mgr. Miroslava Smoleňáková, Bc. Eva Milotová 

 objekt inventarizácie: Základná škola 

o  predseda ... Bc. Eva Milotová 

o  členovia ... Mgr. Denisa Mihálová, Andrea Machová 

 objekt inventarizácie: Materská škola 

o  predseda ... Mgr. Denisa Mihálová 

o  členovia ... Bc. Dominika Hasáková, Nicol Sabotová 

 objekt inventarizácie: Školská jedáleň 

o  predseda ... Mgr. Miroslava Smoleňáková 

o  členovia ... Tatiana Selecká, Jana Fojtlínová 

 objekt inventarizácie: Požiarna ochrana 

o  predseda ... Ing. Stanislav Perička 

o  členovia ... Bc. Eva Milotová, Andrej Guláš 

 objekt inventarizácie: Dom opatrovateľskej služby 

o  predseda ... Mgr. Miroslava Smoleňáková 

o  členovia ... Bc. Eva Milotová, Jana Fojtlínová 
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 objekt inventarizácie: Sklad CO a prostriedky PIO 

o  predseda ... Mgr. Miroslava Smoleňáková 

o  členovia ... Ing. Stanislav Perička, Bc. Eva Milotová 

 objekt inventarizácie: Telovýchovná jednota 

o  predseda ... Mgr. Miroslava Smoleňáková 

o  členovia ... Pavol Barcaj, Emanuel Smoleňák 

 

Poslanci následne hlasovali a hlasovaním prijali        

U Z N E S E N I E  č. 26/2019 

 

v ktorom schvaľujú predložený návrh na členov UIK a dielčích inventarizačných komisií. 

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

 

5. Určene výšky príspevku do fondu opráv a údržby 

 Na septembrovom zasadnutí poslanci  schválili UZNESENIE, v ktorom sa schvaľovala výška príspevku 

do fondu opráv v najnovšej bytovke na 1% z obstarávacej ceny domu. Táto suma predstavuje 

mesačne výšku 348,43€/mesiac. Záruka na dom je 5 rokov, preto nájomníci požiadali 

o prehodnotenie výšky prostriedkov do daného fondu, a to na 0,5% z nájmu domu. Starostka zároveň 

poslancom navrhla, aby pri starých bytovkách zostala výška príspevku na úrovni 1%, nakoľko sa na 

bytovkách budú meniť  kotly a opravy sú tam v ďaleko väčšom objeme prác. 

 

Poslanci hlasovaním prijali            

 

U Z N E S E N I E  č. 27/2019 

 

 v ktorom schvaľujú výšku príspevku do fondu opráv nasledovne: 

pre bytovku súp. č.51 - 0,5% 

 pre bytovky súp. č.185,186 a 187- 1% z obstarávacej ceny domu. 

 

 Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov.  

  

6. Prerokovanie domového poriadku v nájomných bytoch 

Domový poriadok bol schválený dävnejšie a je potreba ho upraviť , hlavne čo sa týka chovania 

spoločenského zvieraťa v bytovom dome.  Starostka poslancov informovala, že s týmto problémom 

sa obec stretáva na starých bytovkách ako aj na novej bytovke, kde má psa jeden nájomník. 

Pracovníčky obecného úradu sa venovali danej problematike, ale nikde nenašli  postup, ako čo 

naideálnejšie určiť podmienky  chovania zvierat hlavne psov na bytovkách.   

Nezanedbateľným bodom je aj  poriadok a čistota v dome a jeho okolí. S končenou verziou 

domového poriadku budú poslanci oboznámení.  

  

7. Plán činnosti hlavého kontrolóra 

Plán činnosti  je súčasťou danej zápisnice. Starostka vyzvala hlavnú kontrolórku, aby všetkých 

prítomných poslancov oboznámila s daným plánom. Po prečítaní plánu vyzvala poslancov, aby sa 

k danému plánu vyjadrili. Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal pripomienky, starostka  dala 

hlasovať.  
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Poslanci hlasovaním prijali           

U Z N E S E N I E  č. 28/2019, 

v ktorom schvaľujú plán činnosti tak, ako bol predložený kontrolórkou obce.  

 

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

 

8. Rôzne 

- Pán Polák, zástupca firmy POLEX, prejavil záujem o prenájom nebytového priestoru Lahôdok. 

Od tohto zámeru napokon odstúpil, o čom nás informoval mailom, kde uviedol aj dôvody. Mail je 

priložený k zápisnici. Objekt momentálne temperujeme, aby neprišlo k znehodnoteniu budovy a pán 

Chocholáček,  má v priestoroch ešte svoj nábytok.  

Poslanci sú toho názoru, že treba dať znovu inzerát na prenájom hore uvedených priestorov. 

  

- Matej Ježo si na obecný úrad podal písomnú žiadosť k odkúpeniu obecného nájomného bytu. 

Poslanci s týmto nesúhlasili a byt si chcú nechať na sociálne účely pre obyvateľov obce.  

 

- Ďalším bodom zasadnutia je Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ a ZŠ. Obe správy sú 

priložené k zápisnici. Po prečítaní správ poslanci nemali výhrady k týmto správam a preto   

poslanci hlasovaním prijali            

U Z N E S E N I E  č. 29/2019 

ktorým  berú na vedomie hodnotiace správy za školský rok 2018/2019 materskej a základnej školy.  

 

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

 

- Poliklinika Senica sa na obec obrátila s prosbou o poskytnutie finančného daru na opravu 

rontgenového prístroja v Poliklinike Senica, ktorý súži aj občanom našej obce.  

 Poslanci po diskusii schválili      

U Z N E S E N I E  č. 30/2019 

ktorým súhlasili so sponzorským príspevkom  vo výške 100,-€.   

Žiadosť  a darovacia zmluva je súčasťou zápisnice.   

 

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

- Starostka prítomným poslancom navrhla, aby pouvažovali nad investíciou do výmeny gumolitu 

v priestoroch ZŠ Smrdáky. Gumolit je už v zlom stave a menil sa naposledy pred 12 rokmi.  

Bol tiež oslovený pán Smoleňák, ktorý nám urobí cenovú ponuku na zateplenie budovy ZŠ 

Smrdáky o ktorej sme už rokovali na predchádzajúcich zasadnutiach OZ. 

  

- Obec má aj naďalej voľné miesto k pánovi Barcajovi. Ak sa nenájde žiadny záujemca, obec bude 

musieť na trvalý pracovný pomer zamestnať pána Pavelku. 

 

- Trnavský samosprávny kraj na obec doručil list ohľadom centrálneho krízového fondu 

regionálnej samosprávy. Ide o výšku 0,50€/obyvateľa.  List je priložený k zápisnici. Tento list bol 

témou diskusie aj na klube starostov okresu Senica.  Primátor Senice neodporúča sa do fondu zapojiť, 

nakoľko nie je známa suma, ktorá bude poskytnutá v prípade mimoriadnej situácie. Poslanci taktikež 

nesúhlasili  sa do krízového fondu TTSK zapojiť.  
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- Ďalším bodom zasadnutia je prehľad kultúrnych a spoločenských podujatí v roku 2020. 

Podujatia sú tie isté, ako aj po minulé roky, pribudla nám milá spoločenská udalosť a to 100 výročie 

založenia Dobrovoľného hasičškého zboru Smrdáky. Všetky podujatia  budú zverejnené aj na webovej 

stránke obce Smrdáky a oficiálnej informačnej tabuli pri obecnom úrade.  

 

- Zástupca starostky, pán Igor Denkóci predložil poslancom návrh na úpravu výšky platu 

starostky. Prerokovanie platu je potrebné urobiť raz do roka a poslanci navrhli zvýšiť plat starostke   

o 20% a to od 01.12. 2019.  

 

Poslanci hlasovaním prijali  

U Z N E S E N I E  č. 31/2019 

 

V ktorom schvaľujú  zvýšenia platu starostky obce o 20% a to od 01.12. 2019. 

 

Hlasovanie  : za:   6 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    1 poslanec 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

 

          

9. Diskusia 

Starostka obce po prebraní všetkých bodov zasadnutia obecného zastupiteľstva otvorila diskusiu. 

Poslanci nemali žiadne otázky na starostku obce a tá rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila 

a poďakovala prítomným za účasť.  

10. Záver – keďže je to posledné zasadnutie obecného zastupiteľstva tomto roku  starostka 

poďakovala za spoluprácu všetkým, popriala im krásne prežitie vianočných sviatkov a všetko 

dobré v Novom roku a dnešné rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

 

V Smrdákoch 13.12.2019 

 

 

Zapísala: 

 

 

Overovatelia:  

  

                                                                                              

 

                                                                                                                 Ingrid Tripšanská 

                                                                                                                    starostka obce 
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